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Vedoucí kolotoče Úno 20, 2023

VIDEO: Roztržka mezi Jevgenijem Prigožinem a
Generálním štábem Ruské armády se dramaticky
vyostřila, šéf PMC Wagner Group v emotivní hlasové
nahrávce obvinil generály z napomáhání nepříteli v
důsledku sabotování dodávek munice pro Wagnerovce!
Prigožin šokujícími slovy popsal, co probíhá v
Generálním štábu, jak nikdo nechce Prigožinovi nic
poskytnout, zatímco na frontě umírá dvakrát tolik Rusů,
protože PMC Wagner nemá munici, kterou by mohl
tlumit útoky nepřítele! Skandálem se už zabývá i ruský
tisk a vypadá to jako dokonalá bouře a záminka Kremlu
pro obrovské čistky v Generálním štábu!
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Rusů, protože PMC Wagner nemá munici, kterou by mohl tlumit útoky nepřítele!
Skandálem se už zabývá i ruský tisk a vypadá to jako dokonalá bouře a záminka
Kremlu pro obrovské čistky v Generálním štábu!

Situace okolo nedostatku munice soukromé žoldácké organizace PMC

Wagner Group začíná nabírat neuvěřitelné obrátky. Tisková služba

Concord Group, která spadá pod PMC Wagner Group a slouží jako

tiskový outlet pro Jevgenije Prigožina, přinesla [1] v pondělí 20.

února výbušný audio záznam s výroky Jevgenije Prigožina

na adresu Generálního štábu Ruské armády. Záznam jsem

přeložil do češtiny a video máte níže.

Prigožin si už nebral servítky a tentokrát naplno popsal, jaké sabotáže

probíhají v generálním štábu proti Wagnerovcům, které stojí na

frontě dvakrát více životů operátorů PMC Wagner a rovněž ruských

vojáků, kterým Wagnerovci kryjí záda. Prigožin barvitě vylíčil, jak

naráží na nepřekonatelnou zeď a nikdo z generálního štábu mu

nechce poslat munici.

5:30
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Prigožin proto načerno a potají tahá a loudí munici od Ruské armády,

od nižších generálů, kteří si cení toho, co PMC Wagner dělá na

samém čele fronty a tím chrání životy ruských mobíků, kteří by čelo

fronty nezvládli, takže ze zásob oddílů ruských vojsk dostávají

Wagnerovci příděly munice pro operace, de facto výměnou za to, aby

do těch operací nemuseli mobíci.

Je to forma tiché dohody. Jenže, spotřeba munice je tak obrovská na

frontě mezi Bachmutem a Severskem, že Wagnerovci potřebuji

mnohem více munice, ale od generálního štábu nic nedostávají. A

Prigožin se dozvěděl, že se musí nejprve omluvit někomu nahoře, v

https://href.li/?https://t.me/concordgroup_official/473
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Moskvě, ale Prigožin neví, komu by se měl omluvit. Ovšem všichni

zodpovědní mu říkají, že se musí omluvit, a až se omluví, munici

dostane.

Sabotování válečného úsilí Wagnerovců ze strany generálů v podobě blokování dodávek munice se již

dostalo na přední stránky ruských novin

Skandál se dostal již na titulní stránky [2] ruského tisku a list

Kommersant o tom informoval jako první. Na sociálních sítích v

Rusku propuklo Boží dopuštění a lidé volají po odvolání

celého Generálního štábu v čele s Valerijem Gerasimovem

za vlastizradu. Celé je to neuvěřitelně podivné, protože Prigožin je

osobní přítel Vladimira Putina a jeho levá ruka, takže se nechce ani

věřit, že by někdo Prigožinovi takto házel klacky pod nohy. Jenže

pravdou je, že Prigožin je opravdu maximálně vytočený a takhle

vytočeného ho ještě nikdo neviděl. Pojďme si tedy ocitovat, co v

prohlášení Prigožina vlastně zaznělo:

Děkujeme Žeňovi Poddubnému za to, že téma munice pozvedl na

úroveň, na které by mělo být slyšet. Vyzkoušel si to na vlastní kůži.

Sám vidí situaci na vlastní oči, takže je mu to jasné a je na špici všech

problémů, které dnes máme.

Jak se říká, hovno se vaří, krev vře, ale otázky, které jsem položil

ohledně munice, bohužel zůstávají zcela nevyřešeny. Je to vážnější

problém a země má munici, už se nejednou vyjádřili, průmysl dosáhl

potřebných objemů, dodávají to, co země potřebuje. Navíc nikdo

nečekal, že se jim podaří tak rychle vyřešit všechny stávající problémy

a udělat něco, co se za posledních 80 let nedělalo v takovém objemu

nikde na světě. A já znám sklady, znám čísla šarží, znám čísla krabic,

vím přesně, kde se munice nachází a vím, co je to za munici. Nemohu

tento problém vyřešit

Přes všechna moje spojení se vše potápí a zasekává, žádná rozhodnutí

se nedělají. Generálové, důstojníci na vojenských velitelstvích v

různých funkcích pomáhají se vším, co mohou, snaží se, vzdorují,

někdy porušují vojenské zákony, aby nám dodali další munici, kterou

tak zoufale potřebujeme. Nikdo netuší, kde se berou limity, kde jsou

https://href.li/?https://www.kommersant.ru/doc/5839848
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postupy, jak je získat. Nikdo neví, jak se podepisuje ten či onen

dokument. Všichni kývnou někam nahoru, ukazují prstem nahoru a

říkají, že víte Jevgeniji Viktoroviči, máte tam těžký vztah,

kříží prsty, ukazují prstem nahoru, koulí očima, a proto se

musíte jít omluvit a přiznat, pak vaši bojovníci dostanou

munici.

Před kým si mám sypat popel na hlavu? Komu se mám omluvit? 140

milionům Rusů? Řekněte mi, prosím, komu se mám omluvit, aby

moji kluci byli zabíjeni o polovinu méně často než dnes. Každý den

je zabito dvakrát tolik vojáků PMC Wagner, a nejen PMC

Wagner, ale i mužů v jiných vojenských jednotkách, které

nemůžeme pokrýt kvůli naprostému hladu po nábojích, při

kterém nedostáváme to, co máme ve skladech. Někdo tam sedí a kříží

prsty a podle svého chápání, podle nálady se rozhoduje, zda nám dá

munici, nebo ne.

Ve stejnou chvíli zemře člověk. Leží v zákopu a zasáhne ho

nepřátelský granát. Nemůžeme zastavit nepřátelské dělostřelectvo,

protože na to nemáme prostředky. Ten konkrétní muž má

utržené dvě nohy nebo dvě ruce, ta konkrétní žena, dcera,

syn nebo matka přijde o svého milovaného člověka. Dáme ho

do zinkové rakve a odvezeme na hřbitov, abychom ho pohřbili.

Nemáte svědomí, abyste přestali srát jako moucha na sklo a přestali

dělat intriky. Každý den se sepisují žádosti (o munici) podle

dohodnutých předpisů a předávají se příslušným úřadům, ale pak už

nikdo neví, kdo má dát odpověď a kam má jít. Moje snaha zatím ale

nestačí.

Tihle kluci nešli do války za Prigožina, šli do války za vlast. A celá

výhoda toho Prigožina je v tom, že mu důvěřují, dokázal je

zorganizovat a viděli ho jako jednoho z nich, jednoho z těch, kteří v

této válce potřebují vítězství. Když pak skupině velel armádní

generál Surovikin, bez ohledu na to, kolik bylo drbů, byly

tam dobré vztahy. Setkávám se s ním jen tehdy, když

přijede na frontu, nebo v otázkách, které mám, mu volám.
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A vždy se dovolám. S municí jsme neměli žádný problém. I

když průmysl stále skřípal u těch, kteří nám brání vyhrát tuto válku,

pracují přímo, absolutně přímo pro nepřítele! Pomáhají nepříteli

zlomit páteř Ruska! Máme tradici, že Rusové umírají, ale nevzdávají

se. A Rusové umírají.

Umírají za svůj domov a svou vlast. A polovina z nich umírá proto, že

někteří vojenští funkcionáři nechtějí zvednout zadek a pochopit, že to

není rozmar, člověk by neměl být rozmarný, když je země v

nebezpečí. Nikoho neobviňuji a nechci nikoho z ničeho obviňovat.

Jen říkám, abyste zanechali svých rozmarů. Opusťte své zásady a

dejte mi munici. Neotírám vám nos o to, že sedíte u snídaně, oběda a

večeře servírované na zlatém nádobí, a posíláte své dcery, vnučky a

vnuky odpočívat do Dubaje. Nevyhýbám se ničemu v době, kdy na

frontě umírá ruský voják. Prostě žádám o munici! To není

extremistické prohlášení, ani snaha někoho urazit. Omlouvám se,

pokud je něco špatně. Dejte mi munici ve správném množství, které

je ve skladech.

Záznam prohlášení Jevgenije Prigožina

Nevraživost mezi Gerasimovem a Prigožinem zřejmě dosáhla svého vrcholu v důsledku úspěchů

Wagnerovců u Soledaru

Všimněte si, jak Prigožin v prohlášení vyzdvihl generála Sergeje

Surovikina jako profesionála, aniž by jmenoval toho, kdo ho později

na pozici velitele SVO operace vystřídal. Ano, náčelník generálního

štábu Valerij Gerasimov. Prigožin nechtěl nikoho jmenovat z

hlediska kritiky a negativního postoje, ale bylo naprosto

jasné každému, kdo nahrávku slyšel, že ten Prigožinův

vztek je mířený právě na Gerasimova. Ten je prohlášený tím, že

má odpor k Putinově doktríně ze Sýrie. Syrská doktrína poprvé v

ruské historii vojenství nasadila do operací soukromé žoldáky, a to

právě PMC Wagner.

Gerasimov má proti tomuto způsobu moderního pojetí války

extrémní odpor a mezi Prigožinem a ním prý panuje naprosto

extrémní napětí, a to od doby, kdy Putin nařídil zahrnout do
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Gerasimovovy vlastní tzv. vrstvené vojenské doktríny právě

soukromé profesionální žoldáky pod soukromým velením, kteří mají

tvořit čela front ruských vojsk v moderních konfliktech. Gerasimov ve

své revoluční doktríně [3] navrhoval na čela front profesionální

soukromé žoldácké jednotky, ale pod velením generálního štábu, ne

pod velením soukromých osob a jakýchsi podnikatelů z oboru

cateringu, jako je právě Jevgenij Prigožin. A Gerasimova o to více

štve, jakých výsledků Wagnerovci dosahují, na rozdíl od regulérní

Ruské armády, které šéfuje právě Gerasimov.

Valerij Gerasimov, náčelník generálního štábu Ruské armády

Celé to vypadá jako dokonalá bouře, která má smést z vedoucích

křesel některé generály v Generálním štábu. Mohla by to být

nachystaná záminka pro čistku mezi generály, kterou naplánoval

Vladimir Putin, ale potřebuje k tomu záminku. A sabotáž válečného

úsilí premiantů z PMC Wagner Group by mohla být sakra velkým

důvodem pro vyházení některých generálů.

https://aeronet.news/rusko-beloruska-operace-ukrajinska-armada-zacala-stahovat-cast-vojsk-z-donbasu-na-severni-hranice-s-beloruskem-ruska-zimni-ofenziva-je-ocekavana-kazdym-okamzikem-a-v-belorusku-probiha-preskupovani/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/ValerijGerasimovKremlin.jpg
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Nasrání Rusů na sociálních sítích by se dalo doslova krájet, takže to

spíš připomíná dokonalou bouři s cílem nasměrovat ji na Generální

štáb. Samozřejmě, to by byla ta lepší varianta. Ta horší by byla v tom

případě, kdyby tohle sabotování bylo autentické a přicházelo na

příkaz Kremlu jako cesta, jak velmi výrazně zpomalit postup Ruské

armády na frontě s cílem prodloužit válku a vyčerpat jak lidský

potenciál v řadách AFU, tak i zbraňové rezervy zemí NATO v Evropě.

A tuto variantu rovněž nelze vyloučit.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 9. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 45% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývá 8 dní. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

37

Komentářů k článku

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Pro pana VK: Co když je cílem….překvapivě..Orwell? Prodlužovaná

poziční válka odzbrojí EU A nato, odstraní největší rusofoby a

libtardy a podobné potencionální nepřátele Putina (půjdou v první

fázi mobilizace dobrovolně umřít na UKr) a pak napochoduje Rusko

bez odporu do celé Evropy vítané těmi co zbydou, jako osvoboditelé,

až po kanál La manche?(Proto Anglie vypadla z EU) A tím vznikne

co? Eurasie. Anglie,USA a Commonwealth bude Oceánie a dálný

Východ bude pod vedením Číny Eastasie. Přesně podle 1984. A podle

Klause Schwaba. Nejde tady jen o přeformátování světa, přefem

domluvené, na kterém všichni spolupracují? A globalistické rozbiti

neoconského plánu na trojmoří? A všichni zasvěcení znají cíl? Teda

všichni kromě české vlády, ti jen plní příkazy a nerozumí ničemu Je

to hodně velká konspirace?

Je taký blog na nete najdi si 3.svetová vojna v proroctvách. JE to dosť

obsažný článok a v skratke mnoho nazvem to predpovedačov hovorí

ako Rusi potiahnu na Európu ale skončí sa to zle pre nich. Celkom

dobrý dielik do mozaiky.
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Zdá sa, že celá táto vojna, ktorá sa, nie náhodou, volá zvláštnou, je

vedená tak, aby ju Rusko prehralo. Teda – vedená zvláštne. Strelkov

píše o tom od začiatku. Prigožinovi to došlo asi až teraz.

Prigožin by mal byť menovaný Putinom za Generála Ruskej armády

so špeciálnou právomocou velenia v PMC Wagner v súčinnosti s

Ruskou armádou.

 
JE to nepochopiteľné preto že ak je aj Wagner grup účinnejšia

celkove je postup Ruskej armády moc pomalý a vojna tým to tempom

bude pokračovať ešte dlho dokiaľ nedôjdu ľudské zdroje na druhej

strane

 
Prigožin by mal poveriť svoje jednotky aby sa vyzbrojovali muníciou

nepriateľa a upriamili tým smerom aj svoju stratégiu na bojisku ako

dočasné riešenie problému čo zrejme aj robia samozrejme by ho mali

podporovať aj ostatné jednotky na fronte aspoň desatinou svojich

prídelou aj za cenu porušenia armádnych predpisov

 
Wágnerovci sú najvýkonnejšou zložkou Ruskej armády a podľa ich

vzoru by sa mala Ruská armáda a jej taktika zmeniť. 300 tisíc

Wágnerovcov by to tam preválcovalo celkom slušne a už by boli na

brehoch Dnepra a Ruský vyjednávací potenciál by bol veľmi silný.

Ruská armáda by mala nekompromysný rešpekt hlavne v USA o

Európskych s.áčoch vo vládach ani nehovorím.

 
Predlžovanie vojny je zbytočné mrhanie profesionálnymi vojakmi a

ľudskými životmi.

Člověk by řekl, že něco takového není možné, jenže jak víme my dříve

narození, v Rusku je možné všechno.
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I média ho sabotují?

https://t.me/concordgroup_official/477

 
PMC “Wagner” se potýkal s problémem při zadávání inzerátů na

nábor dobrovolníků v televizi. Obracíme se na reklamní agentury a

také na federální, regionální a místní televizní kanály, které mohou

umístit naši reklamu.

Nejsou za tím peníze a hrozby Sorose?

To kľudne finanční Raptory zo západu zaplatia jednotlivcom v Rusku

kopec prachov ak urobia Ruskej armáde problém a špeciálne

Wágnerovcom.

 
https://aragonit11.blogspot.com/2023/01/zelenskemu-volali-z-

domu-zo-slonoviny_23.html

a preto svet ide do kolapsu lebo si tu vseliaki politici, vojaci, riaditelia

honia ego, miesto toho co by sa dohodli pre spolocnu vec.

 
ako je v nebi hierarchia, je aj v pekle, a nikto nechce byt posledna

onuca v pekle 🙂

24.2.2023 to bude rok co si myslim ze Gerasimov je sráč.

A teď si vezměte, že ruský generální štáb takové rozkazy vydal, ale

dělostřelci dostali jinými rozkazy a cestami více než pětkrát více

nákladu 100 a po útoku AFU to naopak začali na ně ve velkém sypat.

 

https://href.li/?https://t.me/concordgroup_official/477
https://href.li/?https://aragonit11.blogspot.com/2023/01/zelenskemu-volali-z-domu-zo-slonoviny_23.html
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Prigožinovo poselství je možná pravdivé, ale zároveň to může být

taková malá ruská hádanka, jejíž řešení je velkým tajemstvím.

Dnešní zprávy z války jsou, bohužel, hodně, ale hodně krvavé a konce

není vidno.

 
Padla Paraskovijevka a železniční stanice.

 
Hroutí se zásobování přes Berchovku, Dubovo-Vasilevku, Orechovo-

Vasilevce, Stupku.

 
Udávaný počet nákladu 200 nebo 300 odpovídá počtům dodaného

nákladu 100.

Pro ilustraci jak probíhá výcvik slovenské armády pod britským

velením (obdobně jak ukrajinské):

 
https://www.youtube.com/watch?v=I1jGy9Yz9ck

Při takové vysoké úrovni britského velení si žádný slovenský voják

nedovolí ustoupit a bude se hrdině bít až do konce.

 
Kam se hrabe ČSLA se svými nekvalitními řídícími kádry a veliteli.

Spomenul som si na taktiku steče s lopatkou na hrudi a hurá… 🙂

Tak chce vyhrát Rusko.

Nebo je to zase nějaká nakurvená hra zmrdů

Přece i Rusům musí záležet na vlastních lidech co umírají.

Každopádně to co se děje ma mnoho divných momentů.. Této prašivé

války vyprovokované západem a jeho touhy po zisku..

 
Jak mrzké

https://href.li/?https://www.topcz.net/vsevidouci-oko-muze-rusko-

prolomit-prevahu-zapadu-isr-analyza-jakou-jeste-necetli/

https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=I1jGy9Yz9ck
https://href.li/?https://href.li/?https://www.topcz.net/vsevidouci-oko-muze-rusko-prolomit-prevahu-zapadu-isr-analyza-jakou-jeste-necetli/
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http://www.foxnews.com/politics/george-soros-calls-weather-

control-stop-global-warming-ice-sheet-melting

 
György Schwartz přezdívka Soros volá po kontrole počasí, aby se

zastavilo globální oteplování, tání ledovců

 
„Naší civilizaci hrozí kolaps,“ říká ten satanista.

 
Levicový megadonor a miliardář George Soros během čtvrtečního

projevu v Nazilandu argumentoval ve prospěch použití

experimentální technologie řízení počasí ke zmírnění globálního

oteplování.

 
Soros, který prostřednictvím své neziskové organizace Open Society

Foundations nasměroval miliony dolarů klimatickým skupinám ,

uvedl, že objevil proces vytváření bílých mraků, které odrážejí

sluneční světlo od oteplujících se oblastí, ve snaze zjistit, zda lidé

mohou zabránit tání ledových plátů. Obzvláště ledové příkrovy tání v

Grónsku, vysvětlil, by mohly zničit lidskou civilizaci.

 
“Naší civilizaci hrozí kolaps kvůli neúprosnému postupu klimatických

změn,” řekl Soros během projevu na mnichovské bezpečnostní

konferenci .

 
“Tání grónského ledovce by zvýšilo hladinu oceánů o sedm metrů. To

představuje hrozbu pro přežití naší civilizace,” pokračoval. “Nechtěl

jsem se smířit s tímto osudem, a tak jsem se snažil zjistit, zda by se

dalo něco udělat, abych se tomu vyhnul. Byl jsem nasměrován na sira

Davida Kinga, klimatického vědce, který byl hlavním vědeckým

poradcem předchozích britských vlád.”

 
Sir David King, bývalý zvláštní vyslanec Spojeného království pro

změnu klimatu a hlavní vědecký poradce, založil v roce 2019 Centrum

pro opravu klimatu na Cambridgeské univerzitě, aby dále studoval a

usiloval o opětovné zmrazení Arktidy, snížení emisí uhlíku a

odstranění skleníkových plynů .

 
Znovuzmrazení Arktidy je hypotetický návrh, který King přednesl, v

němž by vědci v létě použili umělá oblaka k odražení slunečního

světla od severního pólu, jižního pólu a Himalájí. King v nedávném

https://href.li/?http://www.foxnews.com/politics/george-soros-calls-weather-control-stop-global-warming-ice-sheet-melting
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rozhovoru řekl Albertu Lidjimu, britskému výzkumníkovi, že tato

technologie by byla levná na výrobu.

 
“[King] vyvinul teorii, kterou klimatologové široce sdílejí. Tvrdí, že

globální klimatický systém býval stabilní, ale lidský zásah ho narušil,”

pokračoval Soros. “Polární kruh býval uzavřen od zbytku světa větry,

které foukaly v předvídatelném kruhovém směru proti směru

hodinových ručiček, ale člověkem způsobená změna klimatu tuto

izolaci prolomila.”

 
“Sir David King má plán na opravu klimatického systému. Chce

znovu vytvořit albedo efekt vytvořením bílých mraků vysoko nad

zemí,” dodal. “S náležitými vědeckými zárukami a po konzultaci s

místními domorodými komunitami by tento projekt mohl pomoci

znovu stabilizovat arktický klimatický systém, který řídí celý globální

klimatický systém.”

 
“Poselství je jasné: lidské zásahy zničily dříve stabilní systém a k jeho

obnově bude zapotřebí lidská vynalézavost, místní i mezinárodní.”

 
Soros řekl, že snahy o zmírnění a přizpůsobení v boji proti změně

klimatu na celém světě jsou nedostatečné. Spíše je třeba opravit

rozbité klimatické systémy, aby se zachránila budoucí civilizace,

uzavřel.

 
“Pokud nezměníme způsob, nevypořádáme se s klimatickými

změnami, naše civilizace bude důkladně narušena rostoucími

teplotami, které učiní velké části světa prakticky neobyvatelnými.”

 
Soros poté ukázal video namluvené Kingem o důležitosti opravy

globálních ekosystémů.

 
Mezitím vědci ostře kritizovali podobné metody kontroly počasí pro

boj s globálním oteplováním, jako je solární geoinženýrství.

Miliardářský eugenik Krvavý Bill financoval projekt na studium

takové technologie.

 
“Rizika solárního geoinženýrství jsou špatně pochopena a nikdy je

nelze plně poznat. Dopady se budou v různých regionech lišit a panují

nejistoty ohledně dopadů na počasí, zemědělství a zajištění



14/18

základních potřeb potravin a vody,” uvedly desítky vědců. napsal

minulý rok v otevřeném dopise vládám a vyzval je, aby tuto

technologii zakázaly.

Pre fašistu je všetko vľavo …

Co to žvaníš za nesmysl Sérda je už dávno mrtví a teď ho nahradil

jeho syn.

Říká civilizaci hrozí kolaps a myslí tím sebe a ostatní ještěry..

PROČ JSOU WAGNEROVCI TRNEM V OKU SYSTÉMOVÝM

JENERÁLŮM …

Vojenská grupa Wagner postrádá obrovský armádní personál a

byrokratický vlak. Neexistují desítky personálních oddělení, žádný

klikatý kariérní žebříček, z nichž polovinu lze úspěšně překonat pouze

tím, že budete mít patronát, přízeň a projevíte naprostou loajalitu

vůči těm, na kterých vaše kariéra závisí.

Vůdci Wagnera proto vybírají do velitelského štábu ty nejlepší z

nejlepších, aniž by se sentimentalita zbavila „balastu“. Armáda takový

výběr nemá a jednotky jdou na frontu, jak se říká, personálně podle

stavu. A mezi stovkami důstojníků toho či onoho pluku jsou jak

zkušení, iniciativní velitelé, vycvičení, respektovaní, tak upřímně

slabí, neteční a nehodící se pro válečné důstojníky, kteří udělali

kariéru v době míru.
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To vše se během bitev odhaluje a mění ve ztráty a porážky. A pokud

mluvíme o nižších důstojnících, pak nastávají problémy na úrovni čet

a rot, mnohem horší, pokud se takoví náhodní velitelé dostanou do

velitelských výšin, a ještě více „jdou ke generálům“. Samozřejmě, že

válka provádí přirozený výběr a zbavuje se „neprotahovacích“

velitelů. Jen za to musíte draze zaplatit. Stačí si připomenout náš

charkovský ústup…

Mnoho „wagnerovských“ velitelů má zkušenost s „důstojnickým

řemenem“, ale vše bylo předáno ve stejné armádě, po které mnozí z

nich, zejména ti starší, přišli k Wagnerovi. K Wagnerovi přišli jako již

etablovaní velitelé. Navíc mnoho z nich bylo skutečně z armády

vyčištěno během nechvalně známých „Serďukovových“ redukcí, kdy

byly vyhozeny statisíce důstojníků, mezi nimiž byli veteráni, kteří

prošli více než jednou válkou, s jedinečnými bojovými zkušenostmi,

vyznamenáními a dokonce i tituly „Hrdina Ruska“.

Dá se říci, že v sovětských dobách měl Wagner svůj vlastní analog –

výsadkové jednotky, kde se prakticky všichni znali. Byla to jedna

velká rodina. Do poloviny roku 1991 byl počet vojáků – 77 036 lidí.

Velitelský štáb – 20 generálů 11 445 důstojníků. Dvě třetiny

důstojnického sboru absolvovaly stejnou školu. Samozřejmě tam byly

https://href.li/?https://ic.pics.livejournal.com/prostopasha1914/84552577/1017277/1017277_600.jpg
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i „mateřská znaménka“ armády – byli tam „zloději“, jejichž kariéra

šla nahoru, bez ohledu na jejich schopnosti a zásluhy, ale stále

neměla takové měřítko jako ve zbytku armády.

„Afghánská válka“ navíc ležela na bedrech výsadkových sil deset let a

najít v nich důstojníka, který by ji alespoň jednou neprošel, bylo

téměř nemožné. Proto se výsadkové síly vždy vyznačovaly svou

bojovou účinností, kastou, zvláštními tradicemi a firemním duchem –

tím vším se dnes Wagner PMC vyznačuje.

“Wagner” je unikátní směs, jejíž výběr je velmi přísný. Zvětšit jej v

podmínkách ozbrojených sil RF znamená radikálně změnit téměř

všechny základní podmínky. Od finančního zabezpečení – velitel ve

Wagneru dnes dostává zhruba čtyřikrát až pětkrát více než armádní

důstojník, přes systém služby, výběrová kritéria a postup do vyšších

funkcí a hlavně psychologii!

https://dzen.ru/a/Y-ukBfVZfnP-buIV

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

KDO JE NA FOTOGRAFII SKUTEČNÝ PREZIDENT UKRAJINY A

KDO PODRŽTAŠKA NEBO PODRŽPÉRO…

https://href.li/?https://dzen.ru/a/Y-ukBfVZfnP-buIV
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https://href.li/?https://politikus.info/uploads/posts/2023-02/1676906399_2023-02-20-16.12.53.jpg
https://href.li/?https://politikus.info/uploads/posts/2023-02/1676907781_2345.jpg
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Biden si vybral válku.

V pondělí 20. února přijel do Kyjeva na neohlášenou návštěvu

americký prezident Joe Biden a setkal se s ukrajinským prezidentem

Volodymyrem Zelenským .

Biden řekl, že Ukrajina obdrží nový balíček vojenské pomoci ve výši

500 milionů dolarů, který bude oznámen v úterý. Bude také

zahrnovat vícenásobné odpalovací raketové systémy HIMARS.

 
“Dohromady jsme slíbili asi 700 tanků, tisíce obrněných vozidel, tisíc

dělostřeleckých systémů, více než dva miliony dělostřeleckých

granátů, více než 50 pokročilých MLRS,” řekl na tiskové konferenci.

V předvečer a v den výročí speciální operace na Ukrajině vystoupí s

projevy ruský prezident Vladimir Putin, americký prezident Joe

Biden a čínský prezident Si Ťin-pching. Tři vůdci tří nejmocnějších

mocností světa promluví k jednomu tématu. Dochází k pochopení, že

NWO je již světovým řádem. Světový řád byl přeformátován,

probíhají procesy, které budou určovat budoucnost minimálně na

desetiletí…

https://ukraina.ru/20230220/1043740517.html

Wagnerovci umí také zpívat:

 
https://youtu.be/H0H76Puq0tk

 

 

https://href.li/?https://ukraina.ru/20230220/1043740517.html
https://href.li/?https://youtu.be/H0H76Puq0tk

